
Sällskapet för naturskydd hos Kommunstyrelsen 
Sällskapet för Naturskydd deltog på Kommunstyrelsens sammanträde den 8 maj och ställde, under 

punkten allmänhetens frågestund, frågor om den sedan flera år planerade strandnära 

rekreationsleden från Inre Hamn ut till Vålösundet. Frågorna besvarades ingående av kommunens 

planeringschef Kalle Alexandersson som fastslog att tidigare inriktning ligger fast. Enda kommentar 

från ledamöterna kom från Marie Oudin (M) som undrade ”Vad kostar det?” 

Våra frågor finns på nedanstående Pdf. 

 

Frågorna till Kommunstyrelsen   


